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Het veld van VV Krayenhoff vertoont al lange tijd kuilen en is hierdoor haast onbespeelbaar 
geworden. Op 2 november 2022 werd de PvdA-motie ´Laat de bal weer rollen, voetballen op een 
veilig veld zonder blessure´ aangenomen door de raad. Hierin werd opgeroepen het huidige 
natuurgrasveld zo spoedig mogelijk speelklaar te maken en daarnaast geld vrij te maken voor een 
nieuw kunstgrasveld. Dit laatste met als doel om in de zomer van 2023 het natuurgrasveld van VV 
Krayenhoff te vervangen door een kunstgrasveld. Er werd een vergunningsprocedure in gang gezet 
door de gemeente bij de ODRN. Maar op 20 juni j.l. heeft het college een raadsbrief doen uitgaan 
over de voortgang op de beslispunten in deze motie. Conclusie is dat het kunstgrasveld pas later kan 
worden vervangen omdat er door de ODRN bij de vergunningsaanvraag aanvullende informatie is 
gevraagd. De fracties van PvdA en ODV betreuren het dat het toegezegde kunstgrasveld nog langer 
op zich laat wachten. Natuurlijk is de club hier ook niet blij mee en worden hierdoor een groot aantal 
voetballers gedupeerd. 

1. Vorige week is er, zoals gevraagd in de motie, begonnen met het herstel van het 
natuurgrasveld. Wat is er precies gedaan en hoe kijkt het college naar de constatering van de 
club dat gaten in het veld deels zijn opgevuld met stenen (zie bijgevoegde foto)?  

2. Hoe kwam het dat tijdens een lopende een vergunningsaanvraag de ODRN om aanvullende 
informatie vroeg? Was dit niet, in het voortraject, al voorzien door het college? En wat was 
de aanleiding om te vragen om extra informatie? 

3. Hoe is het contact geweest tussen de gemeente en de omwonenden/buurt in dit gehele 
proces? Was dit naar wederzijdse tevredenheid en zijn er afspraken gemaakt met de 
belanghebbenden over het verder betrekken bij het vervolgproces?

4. Kan het college aangeven wanneer zij verwacht dat de nieuwe vergunning gereed is? En is 
het college bereid, indien dit spoedig gaat gebeuren, om al deze winter aan de slag te gaan 
met de aanleg van het kunstgrasveld? 




